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(54) Endoscopic stapling device

(57) Described herein is a stapling device and method used to apply one or more fasteners to body tissue. In one
embodiment, a fastener-applying device, which is preferably a stapler, is passed transorally into the stomach and used
to plicate stomach tissue by engaging tissue from inside of the stomach and drawing it inwardly. In the disclosed em-
bodiments, the tissue is drawn inwardly into a vacuum chamber, causing sections of serosal tissue on the exterior of
the stomach to be positioned facing one another. The disclosed staplers allow the opposed sections of tissue to be
moved into contact with one another, and preferably deliver staples for maintaining contact between the tissue sections
at least until serosal bonds form between them. Each of these steps may be performed wholly from the inside of the
stomach and thus can eliminate the need for any surgical or laparoscopic intervention. After one or more plications are
formed, medical devices may optionally be coupled to the plication(s) for retention within the stomach.
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摘要(译)

本文描述了用于将一个或多个紧固件施加到身体组织的吻合装置和方
法。在一个实施例中，紧固件施加装置（优选地是订书机）经口部通入
胃中并用于通过从胃内部接合组织并将其向内拉入而使胃组织复位。在
所公开的实施例中，组织被向内抽入真空室，使得胃外部上的浆膜组织
的部分彼此面对地定位。所公开的订书机允许组织的相对部分移动成彼
此接触，并且优选地递送钉以维持组织部分之间的接触，至少直到在它
们之间形成浆膜结合。这些步骤中的每一个可以完全从胃内部进行，因
此可以消除对任何手术或腹腔镜介入的需要。在形成一个或多个褶皱之
后，可任选地将医疗装置连接到褶皱以保留在胃内。
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